



Lech
Zürs  ARLBERG

TANCAFÉ ARLBERG

Presented by
**AMERICAN
EXPRESS**

LECH ZÜRS TOURISMUS GMBH

Dorf 2 · 6764 Lech am Arlberg

T. +43 5583 2161-0

info@lechzuers.com

**TANZCAFÉ
ARLBERG**

**MUSIC FESTIVAL
03.04. - 18.04.2022**



TANZCAFÉ-ARLBERG.COM

TANZCAFÉ-ARLBERG.COM

**TANZCAFÉ ARLBERG
MUSIC FESTIVAL 2022**

The Sound of Music reloaded

Nach zwei Jahren Pause verwandelt das Tanzcafé Arlberg Music Festival in den ersten beiden Aprilwochen die atemberaubende Landschaft von Lech Zürs heuer in eine einzigartige Open-Air-Bühne. Vom Berg bis ins Tal ertönen unverkennbare Melodien, groovige Beats und mitreißende Songs. Ein lebhafter Mix aus Swing, Big Band, Electro Swing, Pop, Funk, Soul und mehr erfüllt die frische Bergluft mit frischen Sounds. Großartige Shows mit großartigen Live-Bands werden auf den Sonnenterrassen und in den Skihütten in Szene gesetzt. Diesmal als reines Frischluft-Festival konzipiert, verknüpft das Tanzcafé Arlberg einmal mehr die Zeit des Sonnenskilaufs mit einem qualitätvollen und gleichsam unterhaltenden Musikprogramm. Wie bereits 2020 geplant, rückt die achte Ausgabe des Tanzcafé Arlberg Music Festival besonders die Vielfalt der heimischen Musikszene ins Rampenlicht. Denn Österreich ist nicht nur eine berühmte Wintersportnation, sondern bekannterweise auch ein großes Musikland. Let's dance to the sound of music!

Returning after a two-year break, the Tanzcafé Arlberg Music Festival will once again transform Lech Zürs' breathtaking landscape into a unique open-air stage during the first two weeks of April this year. Unmistakable melodies, groovy beats and rousing songs will echo from the mountain to the valley, whilst a lively mix of swing, big band, electro swing, pop, funk, soul and more infuses the crisp mountain air with fresh sounds. Fantastic shows with great live bands will be staged on the sun terraces and in the ski huts. This time around, the Tanzcafé Arlberg has been conceived as a purely open-air festival, once again coupling the peak of the sunshine skiing season with a high-quality and entertaining music programme. As already planned in 2020, the eighth edition of the Tanzcafé Arlberg Music Festival will also shine the spotlight on the diverse local music scene. After all, Austria is not only a famous winter sports nation, but also a great music country. Let's dance to the sound of music!

TANZCAFÉ ARLBERG LINE-UP 03.04. - 18.04.2022



Big Band Lech feat. Louie Austen (A)

Swing-Jazz im großen Stil
Swing jazz on a grand scale

So 03.04. 14.00 Uhr Hotel Sonnenburg, Oberlech



Boppin' B (D)

Grooviger Rock 'n' Roll und Rockabilly-Mix
Groovy rock 'n' roll and rockabilly mix

Fr 08.04. 15.30 Uhr Hotel Schmelzhof, Lech



Davidecks & Drums (A)

Kraftvoller Mix aus House, Techno, Brazil & Breakbeats
Powerful mix of house, techno, Brazil & breakbeats

So 10.04. 14.00 Uhr Balmalp, Zug



Yukno (A)

Im Stream der Zeit
In the stream of time

Mo 18.04. 14.00 Uhr Schlegelkopf Restaurant-Bar, Oberlech



Max The Sax Trio (A)

Mitreibender Disco-Funk
Infectious disco funk

Mo 04.04. 14.00 Uhr Burg Hotel, Oberlech



Hot Pants Road Club (A)

Funk, Soul & Pop - heiß und knackig
Funk, soul & pop - hot and crispy

Sa 09.04. 14.00 Uhr Hotel Edelweiss, Zürs



folkshilfe (A)

Quetschn-Pop und Synthie-Sounds
Accordion pop and synth sounds

Sa 16.04. 14.00 Uhr Rud-Alpe, Lech



Erwin & Edwin (A)

Electro, funky Brass & Hip-Hop
Electro, funky brass & Hip-Hop

Do 07.04. 16.30 Uhr Hotel Tannbergerhof, Lech



Art Of The Duo: Patrizia Ferrara & Martin Spitzer (A)

Elegant charmanter Swing
Elegantly charming swing

So 10.04. 12.00 Uhr Hotel Kristiania, Lech
Jazz-Brunch ab 11.30 Uhr



Lou Asril (A)

Österreichs Soul- und R&B-Wunder
Austria's soul and R&B wonder

So 17.04. 17.00 Uhr Romantikhof Die Krone von Lech

Tischreservierungen bei den jeweiligen Betrieben *Table reservations at the respective establishments*

Es gelten die zu dem Zeitpunkt der Veranstaltung geltenden Corona-Bestimmungen des jeweiligen Betriebes.
Hinweis: Im Hotel Schmelzhof gilt weiterhin eine 2G-Nachweis-Pflicht.

Bei dieser Veranstaltung wird fotografiert. Die Bilder werden evtl. zu Marketingzwecken verwendet.

Trotz sorgfältiger Recherchen sind Änderungen und Druckfehler vorbehalten. Lech Zürs Tourismus übernimmt keine Haftung für allfällige Fehler. Stand März 2022

The Corona regulations of the respective establishment valid at the time of the event apply.

Note: A 2G proof requirement still applies at the Hotel Schmelzhof.

Photographs will be taken at this event. The pictures may be used for marketing purposes.

Despite careful research, changes and printing errors are reserved. Lech Zürs Tourism accepts no liability for any errors. Status March 2022

Info & Kontakt / *Info & Contact*

Lech Zürs Tourismus GmbH | 6764 Lech am Arlberg
T. +43 5583 2161-0 | info@lechzuers.com
tanzcafe@lechzuers.com | www.tanzcafe-arlberg.com